
Uspešen začetek novega leta na Lipoglavu
Že nekaj časa v naši krajevni skupnosti nismo uspeli sklicati zbora

občanov. Mandatna doba članom sveta pa je že spomladi potekla.
Zato so člani predsedstva KK SZDL na svojih sejah analizirali
stanje v krajevni skupnosti in pripravili predlog kandidatne liste za
nov svet krajevne skupnosti.

Na razširjenem sestanku KK
SZDL, ki je bil meseca decem-
bra, smo tudi ocenili dosedanje
delo posameznih organov v kra-
jevni skupnosti in se seznanili s fi-
nančnim posiovanjem v tekočem
letu. Sklenili smo, da bomo ob
novem letu obdarili vse otroke od
drugega leta starosti do učencev,
ki obiskujejo četrti razred, in obi-
skali vse starejše krajane, stare
nad 70 let, živeče na območju kra-
jevne skupnosti in jun izročili

skromna darilca. Vrednost daril
za otroke in starejše občane naj bi
znašala okoli 20.000 din.

Sklenili smo, da bo zbor obča-
nov 6. januarja 1989. Sklicatelj
zbora pa je KK SZDL. Vsakemu
gospodinjstvu se pošlje vabilo
z določenim dnevnim redom.

Novoletna darila za otroke
v krajevni skupnosti je ob starem
letu v lepo okrašeni dvorani gasil-
skega doma razdelil dedek Mraz,
kjer je bil tudi krajši kulturni pro-

gram, ki so ga pripravili učenci
osn. šole Lipoglav. Starejše ob-
čane pa so obiskali člani komisije
za socialna vprašanja.

Otroci so nasmejani zapuščali
gasilski dom ter radovedno odpi-
rali vrečke in segali po dobrotah,
ki jih je prinesel dedek Mraz.
Tudi starejši občani so bili prese-
nečeni, da se jih v teh hudih,
težkih časih le še kdo spomni.

Na zboru občanov 6. januarja
1989 je tajnik krajevne skupnosti
poročal o dosedanjem delu sveta
krajevne skupnosti. Poročala sta
tudi predsednik temeljne delega-
cije in predsednik splošne delega-
cije.

Navzoči so razpravljaii o pred-

loženi kandidatni listi. Po daljši
razpravi in z nekaterimi popravki
smo izglasovali in potrdili 15 član-
ski svet krtjevne skupnosti za
dveletno mandatno dobo. Izmed
izvoljenih članov sveta krajevne
skupnosti smo izvolili tudi pred-
sednika sveta KS in sicer Mira
Vengusta, za podpredsednika pa
Antona Vovka.

Krajani želijo, da bi se začeli
pripravljati na asfaltiranje v posa-
meznih vaseh ter da bi razširili
telefonsko omrežje v vasi Mali Li-
poglav, Repče in Brezje. Novi
svet bo moral tudi imenovati
člane v razne komisije po statutu,
zato ja že v pripravi prvi sklic
novoizvoljenega sveta. T.A.


